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امروز در ورزش

نقل و انتقالات

  هفته سوم لیگ برتر فوتسال امروز با 2 دیدار آغاز 
می شــود که طی آن ارژن شــیراز- گیتی پسند و 
مقاومت البرز- شهروند ســاری )17:00( رودرروی 

هم قرار می گیرند.
  مراسم قرعه کشی هفدهمین دوره لیگ برتر امروز 
از ساعت 19 تا 21 در سالن همایش ایرانیان برگزار 

می شود.
  مسابقات دوومیدانی قهرمانی آسیا امروز با حضور 

نمایندگان ایران در هند به پایان می رسد.
  اردوی تیم ملی تکواندو به منظور حضور در مرحله 

اول مسابقات گرندپری 2017 از امروز آغاز می شود.

  محمدرضا حسینی وینگر تیم ذوب آهن قرارداد 
خود را به مدت یک فصل دیگر با سبزپوشان تمدید 

کرد.
  حسین غریبی، دفاع چپ فصل گذشته شاهین 
بوشهر با قراردادی 3ســاله به تیم فولاد خوزستان 

پیوست.
  بازیکنــان و کادرفنی پیکان با حضــور در هیأت 
فوتبال تهران قراردادهای خود برای لیگ هفدهم را 

ثبت کردند.
   روملو لوکاکو که یکی از اهداف اصلی چلســی در 
تابســتان بود، به صورت رسمی به منچستریونایتد 

پیوست.
  طبق گزارش رسانه های انگلیسی وین رونی بعد 
از 13 ســال حضور در منچســتریونایتد به اورتون 

بازمی گردد.
  زلاتان ابراهیموویچ در شــهر تورین دیده شــده 
و به نظر می رســد که خود را آماده بازگشت به یووه 

می کند.
  دنی ســبایوس،  هافبک میانی 20ساله بتیس به 

پیشنهاد رئال مادرید پاسخ مثبت داد.
  باشــگاه لیورپول قرارداد ترنت الکســاندرآرنولد، 

مدافع جوان خود را برای 5 سال دیگر تمدید کرد.
  مارکو وراتی،  هافبک پاری ســن ژرمن شــایعه 

علاقه اش برای پیوستن به بارسلونا را رد کرد.
  نتو، سنگربان برزیلی یوونتوس با امضای قراردادی 

4ساله به ارزش 7 میلیون یورو راهی والنسیا شد. 

تیتربازی

 حسین کیهانی نماینده دوی 3هزارمتر مانع ایران    
به مقام قهرمانی آسیا رسید.

 با وجود ثبت قــرارداد گادوین منشــا،  مهاجم 
نیجریه ای با پرسپولیس این بازیکن هنوز مجوز بازی 

در پرسپولیس را ندارد.
 تیم میکس کامپوند ایران در کاپ آسیایی چین 

تایپه به مدال برنز دست پیدا کرد.
 صدور مجوز و راه اندازی باشگاه های موتورسواری 
و اتومبیلرانی از ســوی وزارت ورزش و جوانان برای 
نخستین بار به ادارات کل استان های سراسر کشور با 

تأیید فدراسیون ابلاغ شد.
 مهدی تاج اعلام کرد، روز پنجشــنبه این هفته 
دادگاه عالی ورزش جلســه ای تشکیل می دهد تا به 

پرونده ورزشی ایران و عربستان رسیدگی کند.
 امیرحسین جمشــیدیان، دوچرخه سوار جوان 
کشورمان موفق شد در ماده دور امتیازی جوانان مدال 

طلا کسب کند.

ســوت طلایی برای علیرضا فغانی|  مراسم 
تجلیل از داوران فوتبال، فوتبال ساحلی و فوتسال 
کشورمان بعدازظهر شنبه در هتل المپیک تهران 
برگزار شد. در این مراســم که از ساعت 16:15 آغاز 
شد، مهدی تاج، علی کفاشیان، محمدرضا ساکت، 
فریدون اصفهانیان و حسن کامرانی فر حضور داشتند 
و از برترین های داوری فوتبال ایران با اهدای جوایزی 
نفیس تقدیر شد. در بخش بهترین داور مرد فوتبال 
علیرضا فغانی به عنوان برتری انتخاب شــد و سوت 

طلایی را از آن خود کرد. 
حضور ملی پوش فوتسال در تیم ویتنامی| 
حسین طیبی، ستاره ملی پوش فوتسال ایران برای 
رقابت های جام باشگاه های آسیا در تیم تای سون 
نام ویتنام بازی خواهد کرد. طیبی که هم اکنون در 
تیم غیرت قزاقستان بازی می کند، از بین چندین 
پیشنهادی که برای رقابت های جام باشگاه های آسیا 
داشت، نهایتا نماینده ویتنام را انتخاب کرد تا برای 
این رقابت ها در تیم ویتنامی بازی کند. رقابت های 
جام باشگاه های آسیا به میزبانی ویتنام هفته آینده 
آغاز خواهد شــد. تای ســون نام با تیم های الظفره 
امارات، اف ســی ارم قرقیزســتان و وایس وایپرس 

استرالیا همگروه است.
قهرمانی ســنگ نورد ایرانــی درجهان | 
رضا علی پور در جام جهانی ســنگنوردی ویلاروس 
سوییس به قهرمانی رسید. رضا علیپور سریع ترین 
مرد عمودی ایران در فینــال جام جهانی ویلاروس 
ســوییس با کوکورین روس به رقابت پرداخت و با 
رکورد 5: 63 بر سنگنورد روس غلبه کرد و به مقام 
قهرمانی رسید. او در مرحله یک هشتم این رقابت ها 
موفق شده بود با ثبت زمان 5.96 و غلبه بر ورزشکار 
اندونزیایی به مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی راه 

یابد.
بازگشت مظفر به فوتسال بانوان |  فدراسیون 
فوتبال در حکمی بار دیگر شهرزاد مظفر را به عنوان 
سرمربی تیم ملی فوتســال بانوان معرفی کرد. این 
مربی بــا تیم ملی ایران موفق شــد در مســابقات 
داخل سالن آسیا در  سال 2013 برای نخستین بار 
نایب قهرمان شود، اما بعد از مدتی به دلایلی نامعلوم 
کنار رفت و هدایت تیم به فریبا سلیمانی سپرده شد. 
درحالی  که کمتر از 2ماه به بازی های داخل ســالن 
آسیا در ترکمنستان باقی مانده، باز هم مظفر هدایت 
بانوان را برعهده گرفت. رز جدیدی زاده نیز به عنوان 

مربی وی را همراهی می کند.

خارج از گود  

امیر قلعه نوعی، سرمربی تیم ذوب آهن: اگر 
قول قهرمانی بدهم، دیگران را 

گول زده ام / روزهای روشنی 
پیش روی ذوب آهن است 
/ آذری تمام خواسته هایم 
را برآورده کرده است / علی 

کریمی باید برای مربیگری وقت 
بگذارد و عاشق کارش باشد / کریمی از رک و راست 

بودنش ضربه خورده است

مجید جلالی، سرمربی تیم پیکان: اگر اعتراض 
به زمــان قرعه کشــی لیگ، 

تشویش اذهان عمومی است 
کارهای بقیــه چه حکمی 
دارد؟ / حتمــا بــه کمیته 
اخلاق می روم و درد دل هایم 

در ســال های اخیــر را مطرح 
می کنم / چرا باید 6 درصــد از قراردادهایمان را به 
فدراسیون فوتبال بدهیم بدون این که هیچ خدماتی 

دریافت کنیم؟

محمد مایلی کهن، ســرمربی پیشین تیم 
ملی: کــی روش بخواهــد تاج و 

بزرگتــر از او را هم می تواند 
عوض کند / تیــم ما که به 
جام جهانی نرفــت، تیم ما 
قهرمان جام جهانی شــد و 

آقایان بــا کاپ قهرمانی دور 
افتخــار زدند / تمام پســت های 

فدراسیون فوتبال به ساکت رسیده است / کی روش 
همه چیز را تحت تأثیر قرار داده است

تریبون

مدال تاریخی حسن تفتیان
بعد از این کــه 2 مدال طلا 

در مســابقات قهرمانی آسیا 
توســط احســان حدادی 
و علی ثمری کســب شد، 
سومین طلای ایران در این 

رقابت ها رنگ و بــوی دیگری 
داشت. حسن تفتیان در هوای بارانی هندوستان و در 
فینال دوی 100متر مسابقات قهرمانی آسیا توانست 
با رکورد 10.25 ثانیه مدال طلای قاره کهن را از آن 
خود کند. پیش از این رضا قاســمی از ایران اولین 
مدال آور دوی سرعت لقب گرفته بود و حالا تفتیان 
به عنوان سریع ترین مرد ایران، اولین طلایی تاریخ 
دوی سرعت کشورمان در آسیاست. او که  سال قبل 
با رسیدن به نیمه نهایی المپیک تاریخ سازی کرد، بعد 
از رکورد ضعیفش در بازی های کشورهای اسلامی 
به روزهای خوب خود بازگشــته و این بار بر سکوی 
قهرمانی آسیا ایستاد. سریع ترین مرد ایران که لقب 
صاعقه آسیا را با خود به یدک می کشد، بعد از کسب 
این مدال تاریخی می گوید: »در این نوع رقابت ها که 
در شرایط بد آب و هوایی برگزار می شود و وضع برای 
دوندگان سرعت خیلی مناسب نیست، مهم رنگ 
مدال و نتیجه اســت، نه رکوردی که ثبت می شود. 
خوشحالم که نخستین دونده ای هستم که در دوی 

سرعت برای ایران در آسیا مدال می گیرم.«

چهره روز

شهروند|  در شــرایطی که فدراسیون تکواندو 
درچند ماه اخیر روزهای شلوغی را سپری کرده و 
تیم های مختلفی را بــه رویدادهای مختلف اعزام 
کرده است، روز گذشته خبر مثبت شدن دوپینگ 

2 تکواندوکار ایرانی کام همگان را تلخ کرد. 
دوپینگ 2 هوگوپوش ایرانی

مســابقات تکواندوی جام باشــگاه های آســیا 
اواخر فروردین ماه امســال به میزبانی شهر ساری 
و با حضور 3 تیم ایرانی برگزار شــد که البته سطح 
خیلی بالایی هم نداشــت. این مسابقات درنهایت 
با فینالیست شــدن 2 تیم ایرانــی و قهرمانی تیم 
شهرداری ورامین به اتمام رسید. حالا بعد از گذشت 
چند ماه نامه ای از سوی فدراسیون جهانی به دست 
مســئولان فدراسیون تکواندو رســیده که خبر از 
مثبت شدن تست دوپینگ 2 ورزشکار ایرانی در این 
مسابقات داده است. در جریان جام باشگاه های آسیا 
به صورت تصادفی از ورزشکاران تست دوپینگ به 
عمل آمده و حالا خبر تلخی به گوش رســیده که 
نشان می دهد 2 تکواندوکار ایرانی قبل از حضورشان 
در این رقابت ها از مواد نیروزای غیرمجاز اســتفاده 

کرده اند. 

اخطار فدراسیون جهانی 
با توجه به این کــه پیش از این نیز، در یک ســال 
اخیر یــک تکوانــدوکار دیگر ایرانی هــم مرتکب 
دوپینگ و محروم شــده بود، فدراســیون جهانی با 

تأیید مثبت شدن نمونه 2 تکواندوکار ایرانی دیگر، از 
فدراسیون ایران دراین باره توضیح خواسته است. روز 
گذشته مسئولان فدراسیون تکواندو حاضر نشدند 
دراین باره توضیحی به رسانه ها بدهند و ازسوی دیگر 

نوروزی، رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی اعلام کرد؛ 
هنوز هیچ مدرکی دال بر دوپینگی بودن تکواندوکاران 
به دســتش نرســیده اســت. به  هرحال چیزی که 
مشخص است، فدراسیون تکواندو باید راهکاری برای 
کنترل دوپینگ و جلوگیری از تعدد آن در نظر بگیرد. 

رمزگشایی از دوپینگی ها
چیزی که مشخص اســت، از میان نفرات اعزامی 
تیم ملی تکواندو به مسابقات قهرمانی جهان هیچ کدام 
در رقابت های جام باشــگاه های آسیا حاضر نبودند و 
اتهامی به آنها وارد نیست. از سوی دیگر، گفته می شود 
یکی از این تکواندوکارانی که مرتکب دوپینگ شدند، 
درچند ماه اخیر با پیراهن تیم ملی در یک مســابقه 
رسمی مدال آور بوده اند که به نظر می رسد بازی های 
کشورهای اسلامی مدنظر باشد. باید دید در روزهای 
آینده فدراســیون این خبر را تأیید می کند یا فعلا در 
مقام تکذیب می ایســتد. در صورتــی که اعتراض ها 
بعد از چند ماه مورد قبول قرار نگیرد، احتمالا اسامی 
تکواندوکاران دوپینگی اعلام خواهد شد. از سوی دیگر، 
ابهامی هم در ماجرای پس گرفته شدن یا نشدن مدال 
تکواندوکاری که با پیراهن تیم ملی و بعد از دوپینگ در 

جام باشگاه های آسیا روی سکو رفته، وجود دارد.

نه خدابخشی، نه عاشورزاده و نه مردانی

گمانه زنی درباره دوپینگی های تکواندو

شــهروند|  کمتر از 2ماه تا پایان کار اعضای 
شورای شهر تهران باقی مانده و قهرمانان ورزشی 
که در چند دوره اخیر حضور گسترده ای داشتند، 
با توجه به آرای پایینی که کسب کردند، فعلا باید 
سیاست و امور مدیریت شــهری را کنار گذاشته و 
شاید به فکر بازگشت به حوزه ورزش بیفتند. البته 
این که چقدر فضا برای بازگشــت افراد ورزشــی 
شورای شهر به جامعه ورزش و پست های مدیریتی 
و فنی وجود دارد، خودش یک بحث جداگانه است 
اما بعید هم نیست سیاســت آنها را آن قدر درگیر 
خودش کرده باشد که هوای بازگشت به ورزش را 

نداشته باشند. 
جایگاه هایی که از دست رفت

شــاید اگر امثال عباس جدیدی،  هادی ســاعی، 
علیرضا دبیر و حســین رضازاده بــه خاطر اهداف 
غیرورزشی راهی شورای شــهر نمی شدند، درچند  
ســال اخیر جایگاه خوبی برای خود در ورزش دست 
و پا کرده بودند. حسین رضازاده وقتی کاندیدا شد و 
رأی آورد، رئیس فدراسیون وزنه برداری بود و به دلیل 
قانونی که اعضای شورای شهر را از حضور در انتخابات 
فدراسیون ها منع می کرد، نتوانست برای دوره بعدی 
ثبت نام کند و جای خود را به علی مرادی داد.  هادی 
ساعی نیز قصد داشــت جای سیدمحمد پولادگر را 
در رأس فدراســیون بگیرد اما بعد از درگیری بر سر 
حضورش در انتخابات درنهایت مجوز نگرفت و پشت 
درماند. عباس جدیدی نیز با این که شانس بالایی برای 
شکست دادن رســول خادم در انتخابات فدراسیون 
کشتی نداشت، ثبت نام کرد و او نیز به انتخابات راه داده 
نشد. تنها سمتی که برای قهرمانان ورزشی شورای 
شهر باقی مانده، نایب رئیسی علیرضا دبیر در کمیته 
ملی المپیک است که آن هم شغل محسوب نمی شود. 
با این حال دبیر هم اگر عضو شــورای شــهر نبود، 
می توانست به سمت های بالاتری در انتخابات کمیته 

ملی المپیک همچون ریاست و دبیرکلی فکر کند. 

فرار به موقع خادم
رسول خادم نیز همراه علیرضا دبیر،   هادی ساعی 
و چند عضو ورزشی دیگر در دوره سوم شورای شهر 
حضور داشت اما او با این که شانس بالایی برای رسیدن 
به شورای پنجم داشت، تصمیم گرفت فرار به موقعی 
از سیاست داشته باشد و به جایگاه اصلی خودش هم 
که همان ورزش و کشتی بود، بازگردد. قهرمان سابق 
کشتی جهان و المپیک بعد از سرمربیگری در تیم ملی 
کشتی، به عنوان رئیس فدراسیون کشتی انتخاب شد 
و در سال های اخیر نیز توانسته با مدیریت قابل قبول 
خود افتخارات زیادی را برای کشتی به دست آورد و 
حتی کرسی بین المللی در اتحادیه جهانی کشتی هم 

کسب کند. 
مدیران ورزشی یا... ؟

در میان اعضای شــورای شــهر تهــران در دوره 
چهارم 2 مدیر ورزشــی هم جای داشــتند. حبیب 
کاشــانی مدیرعامل سابق باشــگاه پرسپولیس که 
هنوز هم مورد حمایت خیلی از اهالی ورزش به ویژه 
پرسپولیسی هاســت، درچند  ســال اخیر با وجود 
عضویت در شورای شهر مدیریت تیم فوتبال امید را 
برعهده گرفت اما با ادامه ناکامی در رسیدن به المپیک 
2016 او هم از ورزش دور شد. احمد دنیامالی، رئیس 
سابق فدراســیون قایقرانی هم یکی از افرادی بود که 
در زمان حضورش در شورای شهر تصمیم گرفت به 
ورزش برگردد. کار به جایی رسید که او برای گرفتن 
مجوز حضور در انتخابات استعفایش را از شورای شهر 
ارایه کرد، اما بعد از برگزاری انتخابات و بازگشتش به 
فدراسیون قایقرانی اعضای شورای شهر با این استعفا 
مخالفت کردند تا او بازگشت ناموفقی به صحنه ورزش 
داشته باشــد و به جایگاهش در شورای شهر تهران 
بازگردد؛ اگرچه همچنان در باشــگاه ملوان به عنوان 
رئیس هیأت مدیره فعالیت می کند، حال باید دید با 
پایان یافتن حضور این 2 مدیر ورزشی در شورای شهر، 

آنها به فکر بازگشت به ورزش می افتند یا خیر. 

 ساعی: فضا برای بازگشت ما
 به ورزش مهیا نیست

هادی ساعی، قهرمان ســابق تکواندوی جهان و 
یکی از پرافتخارترین ورزشــکاران ایــران در تاریخ 
المپیک که در دوره های سوم و چهارم شورای شهر 
حضور داشــت، درباره احتمال بازگشــت قهرمانان 
ورزشــی به فضای ورزش بعد از پایان حضورشان در 
شورای شهر به »شــهروند« می گوید: »با شرایطی 
که الان وجود دارد، بعید می دانم فضا برای بازگشت 
ما مهیا باشــد. هنوز وزیر ورزش در دولت دوازدهم 
مشــخص نیســت و ورزش نیز همواره دستخوش 
حوادث بوده است. من و ســایر دوستان که سال ها 
برای این کشــور قهرمانی آوردیم، قطعا علاقه داریم 
در ورزش باشیم اما فعلا چیزی مشخص نیست. اگر 
ســلطانی فر در وزارت ورزش بماند، به خاطر ثباتی 
که ایجاد می شود، وضع بهتر خواهد شد اما اگر قرار 
به تغییر دوباره باشــد، برخی افرادی که سال ها در 
این ورزش هستند، بازهم خودشان را به وزیر جدید 
می چسبانند، چون ارتباطات خوبی هم دارند و کاسه 
داغ تر از آش هستند.« وی همچنین می افزاید: »اصلا 
بحثم شخصی نیست اما اگر واقعا قانونی برای ایجاد 
محدودیت ریاست برخی افراد در فدراسیون ها وجود 
دارد، چطــور برخی از چند دهه قبــل هنوز در یک 
فدراسیون هستند؟ این همه ورزشکار تحصیلکرده 
و قهرمان بزرگ داریم که تجربه مدیریتی هم دارند. 
جالب است که ورزشی ها را به ورزش راه نمی دهند و 
جای دیگر هم که می روند، همین سیاسیون علیه آنها 
جبهه می گیرند.« ساعی درباره برنامه خودش برای 
ورود به پست های فنی و مدیریتی ورزش نیز می گوید: 
»در بحث فنی که اصلا وارد نمی شوم، چون همه چیز 
در اختیار فدراسیون است و من هم با مدیریت فعلی 
نمی توانم کار کنم. در بحث هــای مدیریتی نیز اگر 
هر سمتی به جز فدراسیون تکواندو باشد، استقبال 
می کنم؛ چون حالا با تجربه بیشــتری وارد می شوم. 

رسول خادم یک نمونه حاضر است که تجربه مدیریت 
شهری را داشت و می بینید که در فدراسیون کشتی 
چقدر موفق بوده است. او توانسته تمام بزرگان کشتی 
را دور هم جمع کند، چون خودش ورزشــی است و 
فدراســیون را محدود به چند نفر نمی کند. از سوی 
دیگر، در فدراســیون تکواندو به دلیــل حضور افراد 
غیرورزشی شرایط این گونه نیســت و هر فردی که 
انتقاد کند، از فدراسیون دور می شود. این روزها هم 
که اکثر قهرمانان به خاطر عملکرد ضعیف فدراسیون 
انتقاد کردند و جایی در سیســتم آقایــان ندارند.«

... و شانس آخر
قطعا از این پس راه قهرمانان ســابق ورزش که در 
شورای شــهر کنار هم بودند، از هم جدا خواهد شد. 
با این حال، یک نکته را می توان نقطه مشــترک آنها 
دانســت؛ این که در صورت بازگشت به فضای ورزش 
برای اعاده حیثیت خودشان شاید فقط یک شانس 
دیگر داشته باشــند. دوری این قهرمانان از ورزشی و 
حضورشان در شورای شــهر انتقادات زیادی را هم از 
سوی افراد ورزشی و هم سیاسی در پی داشت. حالا 
ماموریت آنها در این بخش به پایان رسیده و باید دید 
آنها چقدر مایل به بازگشت به فضایی هستند که به آن 
تعلق داشتند. البته شرایط همان طور که  هادی ساعی 
اعلام کرده، شاید مهیا نباشد اما ورزش هم می تواند با 
چراغ سبز امثال ساعی، دبیر، جدیدی و رضازاده که 
هم در بحث های فنی و هم مدیریتی سابقه کار دارند، 
استفاده کند. هر 4نفر جزو مدال آوران المپیک بوده اند 
و در بالاترین سطح رویدادهای ورزشی رقابت کردند، 
پس با کمی انعطاف از ســوی مدیران ورزشی به ویژه 
فدراسیون ها و خود این قهرمانان، می توان پتانسیل 
بالقوه ای را به ورزش کشور اضافه کرد. درنهایت باید 
دید دست سرنوشت چه شــرایطی را برای قهرمانان 
دیروز و سیاســیون امروز رقم می زند و آیا آنها بعد از 
یکی، 2 دوره حضور در شــورای شــهر فرد ورزشی 

می مانند یا مدیر سیاسی. 

شهروند|  اتفافات پایان مسابقات قهرمانی غرب آسیا باعث شد 
حاشیه های زیادی برای دو شطرنج باز شناخته شــده ایرانی ایجاد 
شود. شاید تصور این که روزی شطرنج بازان بتوانند جنجال به پا کنند، 
سخت باشد اما ظاهرا شطرنج بازان حرفه ای ایران خواسته یا ناخواسته 

وارد ماجرایی جنجالی شدند.
ناکامی عجیب قائم مقامی و خادم الشریعه

مسابقات قهرمانی غرب آسیا با حضور کشــورهای ایران، روسیه 
و عراق برگزار شد. از ایران احســان قائم مقامی و سارا خادم الشریعه 
نفراتی بودند که امید زیادی به قهرمانی در این مســابقات و راهیابی 
به رقابت های قهرمانی جهان داشتند. با این وجود، آنها نتوانستند به 
نتایج دلخواه خود دست پیدا کنند. مبینا علی نسب در بخش بانوان 
و امیررضا پوررمضانعلی در بخش آقایان رتبه اول را به خود اختصاص 

دادند و مجوز حضور در رقابت های قهرمانی جهان را به دست آوردند.
دلخوری یا اطلاع رسانی ضعیف؟

»بی  احترامی خادم الشــریعه و قائم مقامی به جامعه شطرنج« 

تیتری است که روز گذشته در رسانه ها و دنیای مجازی دست به 
دست می شد. ظاهرا هنگام اهدای جوایز و مدال های خادم الشریعه 
و قائم مقامی حضور نداشتند که این موضوع ناراحتی اهالی شطرنج 
را به دنبال داشت. احسان قائم مقامی که همواره یکی از شطرنج بازان 
برتر ایران بوده، در این مسابقات مقامی بهتر از هشتمی به دست 
نیاورد و زمانی که نامش برای دریافت جایزه نقدی خوانده شد، از 
رفتن پای ســکو و دریافت جایزه نقدی اش خودداری کرد. البته 
پهلوان زاده، رئیس فدراســیون می گوید: به دلیل طول کشیدن 
مراسم اهدای جوایز، قائم مقامی سالن را ترک کرده و خبر نداشته 
که قرار است مراســمی در کار باشــد. این اتفاق دقیقا برای سارا 
خادم الشریعه هم رخ داد. خادم الشریعه که در پوئن شکنی نسبت 

به نفر اول آمار ضعیف تری داشــت، در جایگاه دوم قرار گرفت تا 
شطرنج باز 17ســاله مازندرانی قهرمان شــده و مجوز حضور در 
رقابت های قهرمانی جهان را به دست آورد. هنگام اهدای مدال ها، 
خادم الشریعه هم روی سکوی دوم حاضر نشد. پدر خادم الشریعه 
هم در دفاع از دخترش مدعی شــده؛ آنها نمی دانســتند مراسم 
اختتامیه برگزار می شود و به همین دلیل سالن را ترک کرده اند و 
عمدی در کار نبوده است. ظاهرا اطلاع رسانی فدراسیون ضعیف 
بوده و این دو ورزشکار به دلیل بی خبری از مراسم اختتامیه سالن 

را ترک کردند.
گزارش ناظران بین المللی

غیبت قائم مقامــی و خادم الشــریعه هنگام اهــدای جوایز 
جنجال ساز شده است. امکان دارد کنفدراسیون شطرنج آسیا و 
فدراسیون جهانی )فیده( هم برخوردی جدی با این دو شطرنج باز 
داشــته باشــند، قطعا ناظران بین المللی در این رابطه گزارش 

خواهند کرد.

  عدم حضور قائم مقامی
 و خادم الشریعه در مراسم قهرمانی جنجال به پا کرد

حاشیه عجیب اساتید شطرنج

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
 فدراسیون اصفهانی از بین نمی رود بلکه 
از یک اصفهانی به اصفهانی دیگر منتقل 

می شود!
  در کاربلدی اصفهانیا شــک نیســت 
ولی دیگه این فدراســیون فوتبال زیادی 
اصفهانیه و تو ذوق میزنه! همیشه هم توش 

حاشیه و جنجال وجود داره!
  اینی که عابدینی به تــاج گفته، واقعا 
عجیبه و قابل تأمل: آقای تاج! فدراسیون 
فوتبال را سیاسی، امنیتی و غیرفوتبالی 
کردی. فقط ۳نفر در فدراســیون تصمیم 

میگیرند؛ تاج، ساکت و اسلامیان!
 محمدرضا ساکت اگر می خواد خدمت 
بکنه، خب برای یکی از پســت هایی که 
داره تلاش کنه! یعنی چی اون پنج تا پست 

اجرایی داره تو فدراسیون؟
 فوتبال رو جناحی نکنیــد! فوتبال رو 
برای مردم نگه دارید! فوتبال رو قومیتی و 

اصفهانی نکنید آقای تاج!
 ببینید حلقه مدیران اصلی فدراسیون 
فوتبال چقدر اصفهانی هست که تو خبرا 
می خونیم کفاشیان هم ممکنه نفر بعدی 

باشه که از فدراسیون میره!
 فدراســیون فوتبال مگــه نباید برای 
تمام مردم ایران باشــه؟ پــس چرا فقط 
اصفهانی ها اداره  می کنن؟ یعنی آقای تاج 
به جز همشهری های خودش کسی رو قبول 

نداره؟
 می گن قراره ســاختمون فدراسیون 

فوتبال به اصفهان منتقل شه!
 شاید ندونید، فریدون اصفهانیان داور 
بازنشســته و عضو هیأت رئیسه اصفهانی 

نیست! زنجانیه! 

سرنوشت مبهم ورزشکارانی که وارد شورای شهر شدند

قهرمان های  رانده شده
 هادی ساعی در گفت وگو با »شهروند«:  فضا برای بازگشت ما به ورزش فعلا مهیا نیست


